

Family promo

BW: April 23-May 7, 2024

TW: April 23 – December 15, 2024

T&Cs

FR:

La promotion Famille est valable pour les nouvelles réservations individuelles de forfaits Sud sélectionnés, effectuées entre le 23 avril et le 7 mai 2024, pour des dates de départ et de retour sélectionnées entre le 23 avril et le 15 décembre 2024. La promotion s'applique à certaines catégories de chambres. Les enfants sont logés et nourris gratuitement lorsqu'ils partagent une chambre avec au moins un adulte payant. Pour les enfants, le vol et les taxes sont à payer. Les conditions de validité de l'offre, comme le nombre et l'âge des enfants, varient selon chaque établissement. Voir les conditions spécifiques à votre hôtel dans la section Offres spéciales sur la fiche descriptive de l'hôtel. Tous les prix affichés sont par personne. La promotion est limitée à 20 sièges aux tarifs indiqués par départ, et elle peut être modifiée sans préavis. Sous réserve de disponibilité au moment de la réservation. L'économie est calculée avant les taxes et est incluse dans les prix. Ne peut être jumelée à aucune autre offre. Ne s'applique pas aux vols seuls, aux groupes et à l'hébergement à la carte, ou aux forfaits Duo. Des frais d'agence de voyages peuvent s'appliquer. Pour les conditions générales de vente, veuillez consulter transat.com. Pour les résidents du Québec, veuillez noter qu'aucune contribution au Fonds d'indemnisation (FICAV) ne sera prélevée sur les services touristiques réservés pour l'année 2024. Vous verrez le montant de cette contribution s'afficher sur votre facture, suivi d'une déduction du montant équivalent. Tous les prix sont en dollars canadiens. Les vols seront effectués sur les ailes d'Air Transat en Classe Économie et offerts par Transat Tours Canada inc. titulaire d'un permis au Québec (no 754241) avec ses bureaux au 300, rue Léo-Pariseau, bureau 200, Montréal, QC, H2X 4C2.

EN:

The Family promotion is valid on new individual bookings of select South packages made between April 23 to May 7, 2024, for select departure and return dates between April 23 and December 15, 2024. The promotion applies to certain room categories. Kids stay and eat free when sharing a room with at least one paying adult. Airfare and taxes apply for kids. The conditions of the offer, such as the number of kids and ages, vary by hotel. See conditions in the Special offers section of the hotel description page. All prices are per person. The promotion is limited to 20 seats at the indicated fares per departure and is subject to change without notice. Subject to availability at time of booking. Savings are calculated before taxes and fees and reflected in system prices. Not combinable with any other offers. Not applicable to groups, air only, à la carte accommodations or Duo packages. Travel agency fees may apply. For full descriptions and terms and conditions, refer to transat.com. For Quebec residents, please note that no contribution to the Compensation Fund for Customers of Travel Agents (FICAV) will be charged for travel services purchased in 2024. You will see the contribution amount on your invoice, followed by a corresponding refund. All prices are in Canadian dollars. Flights operated by Air Transat in Economy Class and offered by Transat Tours Canada Inc., registered as a travel wholesaler in Quebec (reg. #754241) with offices at 300 Léo-Pariseau Street, Suite 200, Montreal (QC) H2X 4C2; and in Ontario (reg. #50009486) with offices at 5915 Airport Road, Suite 910 Mississauga (ON) L4V 1T1.

Hotels participants

Promo Famille 2024 (kids stay and eat free)

Date de promo 23 avril – 7 mai, 2024

Forfait Sud

CUBA

CCC

Grand Aston Cayo Paredon - TW Apr – Oct

Iberostar Playa Pilar = TW Apr - Oct - Family Collection

Grand Muthu Imperial Cayo Guillermo - Tw May - Oct - Family Collection

HOG

Gran Muthu Almirante Beach TW May – Oct

Iberostar Selection Holguin - TW - May - Oct - FAMILY COLLECTION

Hotel Playa Costa Verde - TW May - Oct

SNU

The One Gallery Hotel - TW- May – Oct

Melia Cayo Santa Maria - TW - May - Oct - FAMILY Collection

Hotel Playa Cayo Santa Maria - TW May - Oct

VRA

Melia Peninsula Varadero - TW May - Oct - FAMILY collection

Barcelo Solymar Resort - TW May - Dec 15

Hotel Playa Vista Azul - TW May -Oct - Family Collection

Iberostar Bella Vista Varadero - TW - May - Oct - Family Collection

DOMINICAN REPUBLIC

POP

Playabachata Spa Resort - TW - Apr - Oct - FAMILY Collection

Viva Tangerine by Wyndham - TW May - Oct - FAMILY Collection

LRM

Sunscape Dominicus La Romana - TW Apr - Dec 20 - FAMILY Collection

PUJ

Sunscape Coco Punta Cana- TW- Apr - Dec 20 - FAMILY Collection

Melia Caribe Beach Resort - TW- May - Dec 22 - FAMILY COLLECTION

Impressive Resorts & Spas - TW Apr - Dec 14 - Family Collection

Paradisus Grand Cana - TW May - Dec 22

Grand Palladium Palace Resort Spa & Casino - TW May - dec 15 - Family Collection

MEXICO

CUN

Bluebay Grand Esmeralda - TW - Apr - Dec 23 - 2 KIDS FREE IN PLAY ROOM CATEGORY

Dreams Riviera Cancun Resort & Spa - TW - Aug 18 - Dec 15- RM cat DOD

Catalonia Riviera Maya TW Sept & Oct

Viva Maya by Wyndham TW - May - Oct - FAMILY COLLECTION

The Fives Beach Hotel and Residences Playa Del Carmen TW: May & Jun - Aug 15 - Oct -Dlx Category to

FREE UPGD TO 1 BDRM - Family Collection

Grand Palladium Kantenah Resort & Spa TW Aug 18 - Oct & Dec 1 - 15 - Family Collection.

Dreams Tulum Resort & Spa TW - May - Nov 19 - FAMILY COLLECTION

COSTA RICA

LIR

CC Beach Front Papagayo - TW Apr - Dec 15 - STANDARD OV

JAMAICA

MBJ

Grand Palladium Lady Hamilton Resort & Spa - TW - May - Dec 15 (BO dates applicable in every Month) -
FAMILY COLLECTION

Holiday Inn Montego TW - May – Oct